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„Velikogospojinski dani - Gospojina 2016“, održana od 26. do 28. septembra, u tri festivalska
dana okupila je, prema očekivanju, desetine hiljada posetilaca. Organizatori, Opština Novi Bečej
i Turistička organizacija opštine Novi Bečej, četvrtu godinu za redom, veliku pažnju poklanjaju
POLJO FEST-u, projektu planiranom da preraste lokalne okvire i na jednom mestu okupi nova
saznanja, tehnologije, trendove iz oblasti poljoprivrede celog regiona.

      

   Ove godine, otvaranju, kao i panelu, prisustvovao je i pomoćnik ministra poljoprivrede i zaštite
životne sredine Republike Srbije, gospodin Dragan Mirković. Tom prilikom on je istakao značaj
ovakve manifestacije za lokal.
   - Novi Bečej je na pravi način uspeo da uspostavi jednu ovakvu manifestaciju i poveća
interesovanje lokalnog stanovništva. POLJO FEST, kao i sve slične manifestacije, imaju
direktne i indirektne efekte za sredinu u kojoj se organizuju: pored toga što privlače
poljoprivrednike iz mesta i okoline, one dovode i kupce, a tu su i prateći sadržaji - rekao je
gospodin Mirković i pohvalio uspeh u organizaciji ove manifestacije uz minimalne troškove i
simboličnu podršku pokrajinskom sekretarijata i republičkog ministarstva. On je istakao da se u
narednom periodu očekuje veća finansijska podrška za POLJO FEST i srodne manfestacije i da
će sredstva iz evropskih fondova koja budu dostupna, biti iskorišćena za podršku ovakvih
događaja.
   Na pitanje novinara o stalnom isticanju u prvi plan poljoprivrede i turizma kao puteva razvoja
naše zemlje, pomoćnik ministra ih je razdvojio u dve različite kategorije. Po njegovom mišljenju,
poljoprivredu, kao bazičnu aktivnost koja ovoj državi donosi milijadru i po evra suficita, ne treba
porediti sa turizmom koji stvara dodatnu vrednost, nešto što je dobro za zapošljavanje mladih i
ženske populacije na selu, kao i direktnu prodaju lokalnih proizvoda...
   - Poljoprivreda se malo olako shvata, jer postoji određena infrastruktura i resursi, ali tu je
neophodno napredovanje. U XXI veku je potrebno pratiti nove tehnologije, i šta radi
konkurencija, informisati se o novim sortama... Poljoprivreda sigurno zaslužuje veću pažnju od
one koju smo joj do sada posvećivali. Poljoprivrednici su uglavnom bili prinuđeni da se sami
snalaze i na raznorazne načine su dolazili do potrebnih informacija. Uz pomoć ovakvih
manifestacija protok znanja o savremenom kretanjima u oblasti poljoprivrede morao bi da ide
brže - rekao je gospodin Mirković i poručio da na ovakve događaje treba doći, jer su sve
informacije na panelima sveže, razgovori otvoreni o svim temema, i onim prijatnim i onim manje
prijatnim.
   -Ministarstvo je aktivno krenulo u realizaciju onog što poljoprivrednike najviše zanima, a to su
pitanja vezana za uzurpaciju državnog poljoprivrednog zemljišta. Nadamo se da ćemo uskoro
Zakonom o zakupu poljoprivrednog zemljišta, koji se tiče i investicija i mogućnosti kupovine za
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mlade poljoprivrednike sa lokala, čiji je cilj da unese novine, potpuno preokrenuti trend koji smo
imali poslednjih decenija, da prećutno uništavamo sopstvene resurse, a da koristi od toga nema
ni država ni lokalno stanovništvo – rekao je gospodin Dragan Mirković.
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